
 

De ontwikkelingen van het afgelopen jaar bij G’Oud. 

I.v.m. met de Covid-19 zijn er weinig activiteiten geweest. 

We hebben in het najaar de ALV gehad, waarbij er een bestuurswisseling 
heeft plaats gevonden. Harrie Kneepkens en Hans Sleegers zijn 
afgetreden. De nieuwe bestuursleden zijn Monique van Amelsvoort en Jan 
Timmermans. Tilly van Grinsven is nu voorzitter. 

In het afgelopen jaar zijn er twee leden overleden, maar er hebben zich 
ook veel leden aangemeld. Inmiddels hebben we 89 leden. 

In het voorjaar nog een nieuwjaarsborrel gehad bij Heelwijk in Heesch en 
verder om iedereen een hart onder de riem te steken 
iedereen een chocolade hart bezorgd. 

Achter de schermen hebben we wel een paar keer 
vergaderd, maar we konden geen activiteiten 
organiseren en zeker geen BrabantZorg locaties 
aandoen. 

Uiteindelijk hebben we op 2 september toch nog een 
fietstocht georganiseerd en verschillende molens in de regio bezocht. 

We zijn gestart bij Teugel Resort in Uden begonnen met koffie en een 
eigengemaakt woErstenbroodje. Daarna in kleine groepjes van maximaal 
6 personen gefietst en om filevorming te voorkomen vertrok er om de 5 
minuten een groepje en ook in 2 richtingen. Halverwege kwamen we 
elkaar tegen en konden we op afstand naar elkaar zwaaien.  

Iedereen kreeg een lunchpakket mee in een klein 
koeltasje en onderweg werden we verrast met een 
eigengemaakte meloenen compote. 

 

 

 

 

 



Molens van Vorstenbosch, Keldonk, Volkel, Uden, Eerde en 
de kildonkse molen in Dinther.                                   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



We hebben de dag bij de Teugel afgesloten met een borrel en een 
bitterbal. 

 

 

 

 


